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A költségvetés elfogadását követően lehetőség nyílt a korábbi beszámolóimban leírt 

elképzelések kidolgozására. Ezzel kapcsolatban több alkalommal egyeztettem Orosz Anna 

ifjúságpolitikáért felelős alpolgármesterrel és kabinet munkatársával, Pósfai Istvánnal.  

 

Továbbá elindult az Újbudai Önkormányzat és a Demokratikus Ifjúságért Alapítvány (DIA) 

közös munkája. Ennek kapcsán fontosnak tartom, hogy még ha megfigyelőként is, de részt 

vegyek a lehető legtöbb eseményen, hiszen a megrendezett “VOX Pop Vitadélután” 

alkalmával is egyértelművé vált, hogy egy nagyon felkészült és komplex kérdésekben is jól 

eligazodó fiatalságra támaszkodhatunk Újbudán.  Ők minden bizonnyal fontos meglátásokkal 

tudnak majd hozzájárulni a megkezdett ifjúságpolitikai stratégiaalkotás folyamatához.  

 

Mindemellett elkezdődött a 2020. évi  újbudai szakkollégiumi pályázati összegek lehívása. 

Sajnos a szakkollégiumok normál munkarendjét is felborította valamelyest a járvány, így 

például rendezvényeket a tervezettnél csak később tudnak megvalósítani. Érdemes viszont 

külön megemlíteni Rerrich Béla Tájépítész Szakkollégium “Bútort az Arborba” hallgatói 

ötletpályázatát, amely részben a kerületi szakkollégiumi pályázatból elnyert összegből 

valósult meg. Augusztus folyamán a nyertes építész és tájépítész hallgatók által tervezett fa-

installációk a Villányi úti Budai Arborétumban kerülnek megépítésre. 
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